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Питање постављено Савјету министара БиХ: „Колика су примања директора државних 

институција те њихових првих сарадника (и по ком основу)?“ 
 


